



Ort Ransäter	Plats Ransbergs Herrgård
Närvarande: Annie Roos, Björn Jönsson, Oscar Johansson (FK), Ponthus Jessmor (FO), Anders Ödman Adjungerande: Sandra Karlsson Vid protokollet: Birgitta Ipsonius	Närvarande
Ordförande Ponthus Jessmor öppnade mötet och hälsade alla välkomna.	§ 1 Öppnande av mötet
BESLÖT att godkänna föredragningslistan	§ 2 Föredragningslista
BESLÖT att utse Björn Jönsson att jämte ordföranden justera dagens protokoll.	§ 3 Val av justeringsperson
BESLÖT att godkänna föregående protokoll FS07-23 och lägga föregående protokollet till handlingarna.	§ 4 Föregående protokoll
Oscar levererade teknik till förbundsrådet men var inte delaktig i beslutet att utse honom till teknikansvarig. BESLÖT att notera att ingen är jävrig vid styrelsemötet	§ 5 Jäv
Skriftlig rapport från FO samt från Annie, i rollen som FS kontaktperson till UScK, har inkommit. Muntlig rapport gavs av GS. BESLÖT att notera samtliga rapporter	§ 6 Rapporter
Oscar redogjorde för det ekonomiska läget just nu. Signering av NSF:s samt Dan Winthers Minnesfonds årsredovisning genomförs inom kort. BESLÖT att notera informationen	§ 7 Ekonomi
Sandra redogjorde för personalläget i dagsläget. BESLÖT att notera informationen	§ 8 Personaluppdatering
Förbundsstyrelsen har tagit del av Riksstyrelsens protokoll. BESLÖT att notera informationen från Riksstyrelsen	§ 9 RS-protokoll



<p>Redogörelse av Förbundsrådet, diskussion kring nulägesanalys och steg framåt. BESLÖT att notera informationen samt diskussionen</p>	<p>§ 10 Nulägesanalys i processen</p>
<p>Uppföljning av FM-beslut samt FS-beslut följdes upp och åtgärder planerades. BESLÖT att notera diskussionen att genomföra planerade åtgärder</p>	<p>§ 11 FM och FS beslutsuppföljning</p>
<p>Alanwar scoutkår (Malmö) har ansökt om tillträde i Nykterhetsrörelsens scoutkår BESLÖT att välkomna Alanwar scoutkår i Nykterhetsrörelsens scoutförbund att uppdra Ponthus Jessmor att informera Alanwar scoutkår att inträde beviljats att undersöka våra rutiner för nystart och introduktion av ny kår att utse Anders Ödman och Birgitta Ipsonius att se över rutinerna tillsammans med personalen samt återkoppla till FS vid nästa styrelsemöte</p>	<p>§ 12 Ansökan om inträde NSF</p>
<p>BESLÖT att notera diskussionen kring styrelsens olika förslag att anta den preliminära inriktningen på förslag till förbundsmötet att uppdra styrelsen att redovisa ett utkast till varje förslag senast 7 augusti att uppdra styrelsen att genomföra förslagsberedning under styrelsens möte i augusti att uppdra Ponthus att prata med Sofia och Nanny innan nästa möte gällande ansvarsområden</p>	<p>§ 13 FS förslag till FM</p>
<p>BESLÖT att notera diskussionen att notera att förbundsstyrelsen initialt är positiva till arrangemanget att uppdra Ponthus att samverka med Läko i frågan att uppdra Ponthus att fortsätta samtala med UNF, UScK och RScK i frågan</p>	<p>§ 14 Nordiskt läger för ungdomsorganisationer</p>
<p>En diskussion kring Scouting Spirit, hyllningsnummer och årsmagasin fördes. BESLÖT att avstå från att publicera Scouting Spirit nr 2, hyllningsnummer att publicera guldorn från Scouting Spirit på vår hemsida att utse Anders Ödman att med stöttning av andra utreda möjligheter för ett årsmagasin</p>	<p>§ 15 Årsmagasin och hyllningsnummer</p>



BESLÖT att bordlägga frågan till nästa möte	§ 16 Beslut om förslag till förbundsmöte
BESLÖT att välkomna Älvsjö Östberga NSF i Nykterhetsrörelsens scoutförbund att uppdra Ponthus att informera kåren att inträde beviljats	§ 17 Ansökan om inträde i NSF
Ponthus informerade att Junis och UNF, precis som NSF, har gett besked om att bereda revidering av stadgar i enlighet med den revidering IOGT-NTO presenterat.	§ 18 RS gemensam stadgeförändring
Beslutsloggen uppdateras.	§ 19 Pågående ärenden/uppdrag från beslutsloggen
Triathlonhajak Det har inkommit mejl med frågor från arrangörsteamet kring anmälningstid, minsta deltagarantal samt deltagaravgiften. Världsförbättrare Sandra informerade om projektet. En diskussion fördes kring aktiviteten och genomförandet. Ett medskick är att även yngre scouter kan inkluderas tydligare. KISC och NSF:s rum Arbetet i frågan behöver återupptas, Kandersteg har erbjudit hjälp kring att starta en insamling. Sammanlagningsskårer Grava och Solglinten har meddelat att de vill gå samman. BESLÖT att uppdra Birgitta Ipsonius och Sandra Karlsson att besvara Triatlonteamets frågor att uppdra den tillsatta arbetsgruppen att fortsätta undersöka möjligheter kring insamling av pengar till NSF:s rum	§ 20 Övriga frågor
Nästa möte är digitalt på Teams 15/5 18.00. 12/6 digitalt på Teams 10/7 digitalt på Teams 7/8 digitalt på Teams 18–20/8 fysiskt möte på Storsvallen	§ 21 Nästa möte
Ordföranden Ponthus Jessmor avslutade mötet och tackade alla för ett bra möte.	§ 22 Mötets avslutande

Sekreterare
Birgitta Ipsonius

Justerare
Björn Jönsson